
dot. interpelacji nr 27 z sesji 22.02.2017 

Interpelujący radny: Wojciech Lewenstam 

Radny zwrócił uwagę, że kończy się drugi kwartał roku i zapytał, czy niedługo należy się spodziewać 

sprawozdania z realizacji zadania audytowego pn. „Efektywność funkcjonowania Słupskiej Grupy 

Zakupowej”? 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/27159.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/24.html

